
Žádost o informace dle zákona 106/199 sb.  

Vážený pane starosto, 

Ve smyslu zákona č. 106/1999 sb., o svobodném přístupu k informacím žádáme o následující informace.  

1/ Dne 18.11.2021 tvrdil  přivolané hlídce Policie ČR, že provádí práce na obecních a našich 
pozemcích práce na základě vašeho příkazu a na základě smlouvy na tyto konkrétní práce. Již 
v minulosti nám pan Půta a  tvrdili, že  má na konkrétní stavební činnost uzavřeny s obcí 
smlouvy o dílo. Do dnešního dne nám tyto smlouvy nikdo nepředložil, neboť nejspíše nikdy 
neexistovaly, a i kdyby existovaly, jen by potvrdily, že  provedl nepovolenou a neoprávněnou 
stavbu na obecních a našich pozemcích. Chci se tedy zeptat, zda byste mi mohl smlouvu o dílo/práci, 
na jejímž základě jste dle informací  Policii ČR tyto práce poslal údajně vykonat předložit. 
Pokud taková smlouva neexistuje, budeme to brát jako že  opět lže a snažil se nás dále poškodit. 
Zároveň kvituji s povděkem, že od této policejní akce již  na naše pozemky neleze a ani žádnou 
činnost na přilehlých obecních pozemcích k našim pozemkům neprovádí. Předpokládám, že je tedy čas 
na sečtení škod, které nám doposud  s obcí způsobil a obrátíme se na vás s výzvou k úhradě.  

2/ Pokud  nelže a skutečně s ním obec uzavřela nějakou smlouvu na údržbu konkrétních 
obecních pozemků, kdy nám svou činností a obecnímu rozpočtu způsobil poměrně vysoké škody 
(předpokládám, že obec uhradila za odstranění černé stavby, kterou  provedl, a kterou musela 
obec na základě rozhodnutí příslušného správního orgánu odstranit, částky ve vyšších desítkách tisíc 
korun), proč tak činí, když ví, že  opět způsobí další škody, které bude muset obec nejspíše 
v budoucnu uhradit a to bez ohledu na to, zda dobrovolně, například ze své pojistky nebo se budeme 
muset obrátit na příslušné orgány a úřady, tak jako jste nás k tomu dotlačili v případě černé stavby. 
Pokud jste  tyto práce vykonávat neposlal a není s ním uzavřena žádná konkrétní smlouva na 
tyto konkrétní práce, což by tedy znamenalo, že  přivolané hlídce PČR lhal, berte, prosím, tento 
můj dotaz jako irelevantní.  

Bohužel škody, které jste jako bývalý starosta, současný starosta a místostarostka za obec napáchali na 
naší reputaci v obci Dobříčkov, a tím nám v podstatě znemožnili řádné občanské soužití, kdy jste 
bohužel svými kroky a vyjádřeními rozpoutali vůči nám „odboj“ v obci, půjde napravit jen velmi těžko 
a to zcela abstrahujeme od osobního vyhrožování, že nás finančně i občansky budete poškozovat. 
Bohužel celá anabáze nás stála nesmírně mnoho nervů, energie a peněz a v současné chvíli jsme svědky 
naprosto bezprecedentního a šikanózního chování některých občanů Dobříčkova vůči naší rodině 
(  snad již dá pokoj a nebude na mě neustále hulákat 

 naprosté nesmysly). Zároveň vám chci zopakovat, že se nebudeme cítit nepatřičně kvůli 
tomu, že se cítíme ohrožováni na zdraví a bezpečnosti a také vás žádáme o to, abyste celou situaci 
napravil.  

Tímto vás též vyzýváme, abyste veřejně informoval občany, že v Dobříčkově neexistuje žádný osadní 
výbor ve smyslu zákona o obcích č. 128/2000 Sb., tedy ani nemůže existovat žádný jeho předseda (

) a ani nikdy neexistoval. Zároveň vás chceme požádat, abyste jasně veřejně deklaroval, že 
„schůze osadního výboru“, kterou zde uspořádal , a které jste se vy s paní Jíšovou zúčastnili, 
bylo „pouhé soukromé setkání“, kde jste občanům sděloval nepravdivé informace případně, že se 
jednalo pouze o vaše osobní názory, které ovšem významně poškodili naši reputaci v obci (černá stavba 

, o které jste již věděl, že ji musíte odstranit, odstraňování platných dopravních značek panem 
Půtou a jejich nahrazování falešnými značkami s  atd. a navíc jste bohužel nabádali 
občany Dobříčkova k nedodržování dopravního značení, což přináší značné komplikace a nebezpečné 
situace v současné chvíli, kdy se někteří občané domnívají, že vy konkrétně jste jim na jednání osadního 
výboru z pozice autority starosty řekl, že mají jezdit do zákazů a jednosměrek respektive bez ohledu na 
dopravní značení – což tedy i vyplývá ze „zápisu“ , který tento distribuoval všem občanům 
Dobříčkova, co by „předseda výboru“, a jež poslal jménem některých občanů Dobříčkova jakousi 
„námitku“, ve které všichni podepsaní signatáři požadují zachování nebezpečného a hlavně 



protiprávního dopravního stavu na místech, která se jich vůbec netýkají a bohužel si ani nezjistili 
relevantní informace a spoléhali se na nepravdivé informace, které jsou jim vaší autoritou z pozice 
zřizovatele osadního výboru a jeho předsedou  servírovány. Poslat námitku v jakémkoliv, 
byť i úplně hloupém znění, je samozřejmě právem každého občana, to nerozporujeme). Bohužel 
psychickou újmu, kterou jste nám svým jednáním s panem Půtou a paní Jíšovou způsobili, lze jen těžko 
nějak v obci napravit.  

Tyto informace nám prosím poskytněte v elektronické/písemné/ formě na doručovací adresu tedy tento 
email tzn.  a , který je zároveň adresou určenou pro 
doručování písemností.  

 

Děkuji s pozdravem 

 

 




